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Dear friends, it is with deep sorrow that we have been informed that Baldur
Hermans passed away yesterday. Baldur has been ICCS General Secretary
for nine years and spent most of his life in playing the great game of scouting
in favor of the youth and in particular in building and defending the
International Catholic Conference for Scouting. He travelled tirelessly all over
the world to encourage and to strengthen the activities of the local Catholic
scout Groups in a framework of a scout inter religious dialogue and
friendship. We offer to DPSG and Baldur’s family our sincere condolence and
want to express them the affection and sympathy of all ICCS members. We
invite all Catholic scout of the world to take a moment of silence and prayer
for his soul. Thank you Baldur, rest in peace.

Bray Barnes and Roberto Cociancich
ICCS World chairman and World President

Chers amis, c’est avec une profonde tristesse, que nous avons appris la mort de Baldur Hermans, hier. Baldur
a été le Secrétaire Général de la CICS pendant neuf ans, et il a dépensé une grande partie de sa vie a jouer
le grand jeu du scoutisme en faveur de la jeunesse, en construisant et en défendant en particulier la
Conférence Internationale Catholique de Scoutisme. Il a voyagé infatigablement dans le monde entier pour
encourager et pour renforcer les activités des groupes de scoutisme catholique dans un cadre de dialogue
interreligieux et d’amitié. Nous présentons a la DPSG et a la famille de Baldur nos plus sincéres
condoléances, et nous leur exprimons l'affection et la sympathie de tous les membres de la CICS. Nous
invitons les scouts catholiques du monde entier a prendre un moment de silence et de priére pour son

ame. Merci Baldur, repose en paix.

Bray Barnes and Roberto Cociancich
Presidents de la CICS
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